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Göteborgs Hästsportklubb - ansökan om 
investeringsbidrag 

Förslag till beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beslutar att bevilja Göteborgs Hästsportsklubb ett särskilt 

investeringsbidrag på 205 000 kronor till ridsporten 

Sammanfattning 
Göteborgs Hästsportsklubb ansöker om investeringsbidrag för att bygga ett permanent 

och säkert staket som inramning av den nya ridbanan. Klubbens anläggning är en 

attraktiv tävlings- och mötesplats från stora delar av Sverige. Föreningen har en gammal 

ridanläggning med undermåliga staket vilket anses vara en säkerhetsrisk för både 

föreningens medlemmar, besökare samt hästarna. Med en investering i ett nytt staket så 

kan föreningen säkerställa att hästarna inte råkar skada medlemmarna eller själva 

anläggningen.  

Den totala kostnaden beräknas till cirka 205 000 kronor. Finansiering sker genom eget 

arbete, samt sökt investeringsbidrag från idrotts- och föreningsnämnden.  

Förvaltningens bedömning är att Göteborgs Hästsportsklubb är en väl fungerande 

förening och att de klarar av att bekosta åtgärderna med den finansiering som finns 

knuten till projektet.  

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Föreningen har under en längre period kämpat med att få ekonomin att gå runt och under 

2022 samt 2023 har föreningen arbetat hårt för att skapa fler och nya intäkter, samt 

fokuserat på att minimera och kapa de kostnader som går. Trots ansträngningarna har 

föreningen inga likvida medel att avvara till större renoveringsåtgärder. Föreningen är 

således i behov av ett särskilt investeringsbidrag till ridsporten som motsvarar 100 

procent av totalkostnaden för projektet med att köpa in staket till föreningens anläggning. 

Majoriteten av deltagarna i verksamheten avseende både träning och tävling är barn och 

ungdomar upp till 25 år. Klubben hyr även ut anläggningen till andra föreningar så att de 

kan genomföra tävlingar och liknande. Denna del skapar bra intäkter i föreningen, varför 

man väljer att satsa ytterligare på detta. De lån som finns i föreningen är ganska små och 

man fortsätter att minska kostnader samt öka intäkterna även framöver, för att inom en 

snar framtid kunna få mer lönsamhet i klubben. 

Idrotts- och föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram 

Göteborgs stadsplan för ridsport 2020–2024. I planen har ridsportens utmaningar 

identifierats som inkluderar behov av ökade resurser till drift och underhåll av ridsportens 

Idrotts- och föreningsförvaltningen 
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anläggningar. Idrotts- och föreningsnämnden har för 2024 avsatt 5 000 000 kronor 

öronmärkta till särskilt investeringsbidrag till ridsporten.  

Bedömning ur ekologisk dimension 
Förvaltningen har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån denna dimension. 

Bedömning ur social dimension 
Förvaltningens bedömning är att de organisationer som föreslås särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten har en verksamhet och ridanläggning som förbättrar 

möjligheten till en aktiv fritid för barn och unga och personer med funktionsnedsättningar 

i Göteborg. Genom beviljat bidrag till renovering, ombyggnation eller nybyggnation av 

ridanläggningen får föreningarna ökade förutsättningar att behålla eller utöka sina 

aktiviteter för barn och unga och personer med funktionsnedsättning. 

 

Samverkan 
Ingen facklig samverkan har skett i ärendet. 
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Ärendet  
Förvaltningen föreslår att Göteborgs Hästsportsklubb beviljas ett investeringsbidrag för 

på 205 000 kronor för att genomföra tillgänglighets- och säkerhetsanpassade åtgärder på 

gården som är belägen på Jockeyvägen 5 i Göteborg.  

Beskrivning av ärendet 
Göteborgs Hästsportsklubb behöver bygga ett permanent och säkert staket som inramning 

av den nya ridbanan. Detta innebär: montering av stolpar längs sarg runt banan, två slanor 

på staketet samt tre grindar med hasp. Säkerhet är en högst aktuell och prioriterad fråga i 

ridsporten och något som föreningen arbetar löpande med för att förbättra. Klubben ser 

det som en nödvändig investering att få till ett permanent staket runt sin bana för att 

förhindra att hästar kommer lösa och orsakar skada.  

Föreningen har under en längre period kämpat med att få ekonomin att gå runt och under 

2022 samt 2023 har föreningen arbetat hårt för att skapa fler och nya intäkter, samt 

fokuserat på att minimera och kapa de kostnader som går. Trots ansträngningarna har 

föreningen inga likvida medel att avvara till större renoveringsåtgärder. Föreningen är 

således i behov av ett särskilt investeringsbidrag till ridsporten som motsvarar 100 

procent av totalkostnaden för projektet med att köpa in staket till föreningens anläggning. 

Den totala kostnaden för projektet beräknas till cirka 205 000 kronor. Finansiering sker 

genom eget arbete samt investeringsbidrag från idrotts- och föreningsnämnden. 

Förvaltningens bedömning är att Göteborgs Hästsportsklubb en väl fungerande förening 

och att de klarar av att bekosta åtgärderna med den finansiering som finns knuten till 

projektet.  

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen är positiv till Göteborgs Hästsportsklubbs initiativ renovera sin anläggning. 

Förvaltningen bedömer att föreningen är en väl fungerande förening och att de klarar av 

att bekosta åtgärderna med den finansiering som är knuten till projektet.  
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